
 

Van:  
Verzonden: maandag 26 september 2022 13:00
Aan: Raadsleden Tubbergen
CC:  ; Haverkamp - Wenker, Wilmien; Bekhuis, Ursula; Tubbergen
Onderwerp: FW: Opvang asielzoekers.

Beste raadsleden,
Zie onderstaande mail ter informatie.

Met vriendelijke groet,

 Tubbergen
A Raadhuisplein 1

E @tubbergen.nl 7651 CV Tubbergen

M T (0546)628000
W www.tubbergen.nl

Van:   < @noaberkracht.nl>
Verzonden: donderdag 22 september 2022 21:57
Aan:   < @tubbergen.nl>
Onderwerp: FW: Opvang asielzoekers.

Van: Asielzo kers Tubbergen <asjelzoekers@tubbergen.nl>
Verzonden: donderdag 22 september 2022 11:28
Aan:   < @noaberkracht.nl>
Onderwerp: FW: Opvang asielzoekers.

Van:  < >
Verzonden: woensdag 21 september 2022 16:59
Aan: Asielzoekers Tubbergen <asielzoekers@tubbergen.nl>
Onderwerp: Opvang asielzoekers.

Beste burgemeester. Wethouders en raadsleden.

Vandaag heb ik een uitnodiging ontvangen voor het rondetafelgesprek op maandag 26 september. Ik ben
inwoner en ondernemer in Albergen. Helaas kan ik maandag niet aanwezig zijn maar ik heb wel ideeën over
de opvang van asielzoekers in Albergen. Ik kan me absoluut niet vinden in de ideeën die tot nu door
buurtbewoners zijn aangedragen. Daarom deze mail waarvan ik hoop dat deze mag bijdragen aan een
oplossing of de aanleiding kan geven tot een oplossing.

Met grote belangstelling volg ik t dossier m b t. de opvang van asielzoekers in Albergen en hoe de discussie
door de buurtbewoners wordt bepaald. Dit is niet mijn standpunt maar omdat nu in Albergen te gaan
verkondigen kan in zo'n kleine gemeenschap niet in je voordeel zijn, daarom richt ik mij tot jullie. Jullie
hebben met de eis van max 150 personen die binnen t hotel opgevangen moeten worden, vergoeding van de
door de gemeente gemaakte kosten en de verdeling tussen statushouders en degene die nog in de procedure
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zitten een overeenkomst gesloten met het rijk. Wat ik hierin mis is wat er wordt gedaan voor de 
gemeenschap Albergen. Albergen gaat voor een onbeperkte duur asielzoekers opvangen, hiermee voldoet de 
gemeente aan haar verplichting maar de lasten worden in Albergen neergelegd. Onder de lasten valt niet 
alleen het fysiek aanwezig zijn van de asielzoekers maar ook de daling van de marktwaarde van de huizen 
(ik zal momenteel ook geen woning in Ter Apel kopen). Het rijk en de gemeente stellen hier niets 
tegenover. Dit is waarom er onder inwoners onvoldoende draagvlak is en zich aansluiten bij de buurt.

Waarom wordt de gemeenschap van Albergen niets anders gegeven dan de lasten. Ik heb hier een paar 
ideeën over die zowel de asielzoekers als de gemeenschap voordeel kunnen geven. De overheid (=rijk 
(COA), provincie en gemeente) zou bijvoorbeeld de voetbal-, handbal- en tennisvereniging een bedrag 
kunnen toekennen waarmee deze clubs kunnen bekostigen dat de asielzoekers gebruik mogen maken van de 
faciliteiten, bijv kunnen trainen of meetrainen en misschien een dagbesteding bij deze verenigingen kunnen 
vinden. Deze bijdrage zal bovendien meer dan welkom zijn gezien de huidige energieprijzen.

Ook een idee is om bij het Mfa gebouw op de plek van de huidige ijsbaan een wieler / skeelerbaan, 
uitgebreid met een eventuele skatebaan, aan te leggen. Dit gefinancierd door de overheid. Asielzoekers 
kunnen hier in een veilige omgeving leren fietsen en de baan kan door de verenigingen worden gebruikt om 
te wielrennen, skeeleren of hardlopen.. En hoe mooi zou het zijn als tubbergen/albergen in de winter weer 
eens positief in het nieuws is met het organiseren van een schaatsmaraton op natuurijs. Als het rijk voor 1,5 
miljoen een hotel voor 150 vluchtelingen kan aanschaffen dan moet het toch ook mogelijk zijn om 3500 
inwoners, die de opvang faciliteren en de lasten dragen ook wat te geven.

Vluchtelingen die in een gemeenschap op een nette manier worden opgevangen en activiteiten wordt 
aangeboden, zullen in deze gemeenschap minder overlast geven en rottigheid uithalen.

De overheid kan zijn waardering voor Albergen laten zien door uitvoering te geven aan deze of 
vergelijkbare plannen. We praten hier wel over een permanente opvang. Het is ook in die optiek 
noodzakelijk om de opvang op een goede manier te faciliteren. Ik hoop u hiermee ideeën te hebben gegeven 
om met de gemeenschap in gesprek te gaan voor het creëren van voldoende draagvlak zodat iedereen, 
(COA, U als gemeente en inwoners) vol vertrouwen de uitdaging kan aangaan.

Ik hoop hiermee de aanzet te hebben gegeven voor een succesvolle opvang voor alle betrokken partijen.

Met vriendelijke groeten.

Bestanden met macro's o.a. extensie .zip of .exe worden alleen na overleg door onze 
mailservers geaccepteerd!
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